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Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2024-08-22 
 

Plats: Glysisvallen kl. 18.00–19.30 

Närvarande: Anna, Anders, Camilla, Ewa 
Frånvarande: Terese, leder träning. Adelina, i flyttartagen till Umeå. 
 

Mötet öppnas Anna hälsar välkommen. 
Mötessekreterare  Ewa N A 
Dagordning Ingen hunnits skickas ut inför mötet denna gång. 
Föregåeden protokoll Inga anteckningar renskrivits från senaste mötet (5 juni). Genomgång av 

handskrivna anteckningar.  
Uppföljning av 
fattade beslut 

Tas eftersom under mötet. 

Ekonomi Ansökan om fondmedel. Ex. som kan vara aktuella i nuläget: 
Träningsläger för elitaktiva. Träning på Ibalans för de mest intresserade 
(och något äldre) aktiva som vill träna just friidrott. Endagsläger eller 
träningstillfällen i Bollnäs. Anders håller i ansökningar i samråd med 
Anna. 
  

Blodomloppet  2025 års lopp går av stapeln 26 maj.  
 Utvärderingsmöte av årets lopp har hållits. Separata anteckningar 

finns. Några större saker att ta med sig med sig inför nästa år är mer 
marknadsföring gentemot företag samt att fler behöver sätta sig in i 
anmälningssystemet. 
 

Mötesfrågor Hänt och gå gång: 
 Tränarmöte för två veckor sedan. Önskemål om hallar och tider samt 

hur träningsgrupper bäst utformas inför hösten diskuterades. Bl.a. 
återuppstår Knattegruppen även inför inomhussäsongen. Toppen 
med tre nya ungdomsledare på gång. Dock viktigt att fler vuxna också 
kan intresseras för tränaruppdrag.  

 Nya Strandsgemensamma tränings/tävlingskläder. Varit paus i 
frågan. Inte klardiskuterat inom föreningen. 

 Små interna tävlingar som anordnats trots vår tyvärr undermåliga 
tävlingsarena Glysisvallen: Två mycket uppskattade Guldjakter för 
våra yngsta, en resultattävling i höjd.  

 Träning pågått i sommar. Albin har hållit i ett uppskattat kastpass. 
 Tränarutbildning. En person kommer att gå 10–12 år, tre 7–10 år. 

Terese ska gå kasttränarutbildning i Falun i samband med breddläger. 
Anna planerar delta i utbildningsinsats i samband med breddläger i 
Umeå. 

 Annat som planerades på förra mötet och genomförts:  
- Idrottslektioner för ”mellanstadieelever” har hållits på Håsta 

skola.  
- Deltagande i prova-på aktivitet i Rådhusparken på nationaldagen. 
- Deltagande i Prideparaden.  
- Deltagande på Strandmiddagen. 
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 Stranddagen 30 aug. Påminnelse om loppet för insamling till Ryon-
Jannes fond. 

 Marknadsstädning. I första hand de som ej utfört arbetsuppdrag 
hittills i år, fylls på med andra vid behov.  

 Upptaktsaktivitet. Någon gemensam aktivitet för alla åldersgrupper 
vore bra och trevligt. Kring den 20 sep? Några tävlingar där barnen 
kan delta. Även föräldrautmaningar. Passa på att ge någon 
information? Anna bollar idéer med tränarna. 

 Möte med kommunstyrelsen. Arbetsutskottet i huvudstyrelsen har 
idag ett möte med kommunstyrelsen. 

 Fokusområden. Många yngre aktiva finns inom Strands friidrott, 
tunnas ut mycket i högre åldrar. Troligen mycket p.g.a. situationen 
med i stort sett avsaknad av friidrottsanpassade träningsmöjligheter/ 
anläggningar. Elitaktiva är hänvisade till andra orter.  
- Hur lösa träningsmöjligheter för olika grupper/aktiva fr.o.m. nu 

och genom inomhussäsongen?  
- Vad behövs för att Glysisvallen överhuvudtaget ska fungera för 

friidrottsträning till nästa sommars utomhussäsong?  
 

Nästa sektionsmöte 23 sep kl. 18.00. Plats meddelas senare. 
 

Mötet avslutas Tack för idag! 
 

 


